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听力材料 

听小对话，选择正确的答案。对话读一遍。  

1.  M:--Where is your hometown, Li Hua?  

   W:-- It’s Hainan, in the South of China.  

2.  M: Ms James, I’m not good at listening. Could you give me some advice?  

W: Well, you can try to listen to the radio in English.  

3. W:--Would you like to be a doctor, Robert?  

   M:--No, I’d like to be a teacher. I love to stay with children.  

4. M: --How do you go to work every day?  

  W:--- I ride a bike because it’s faster than a bus at a busy time of day.  

5. W:--Give me an apple, please?  

   M:--Which one? The green one?  

   W:---No, the smaller one, the red one.  

听下面 2 段对话，每段对话后有二个或三个小题，请从题中所给的 A、B、C 三个选项中选

出最佳选项。  

    听第一段对话，回答第 6-7 小题。  

M: Do you have difficulty with your English study?  

W: Yes, it is difficult for me to learn grammar. I’m really worried about it.  

M: Well, I advise you to call Diana for advice. Her grammar is very good.  

W: OK. I will telephone her later. Thank you.  

    听下面一段较长对话，回答 8-10 三个问题。  

M: We need to take a holiday. How about going to the mountains in the west?  

W: Sounds good. I’d like to walk in the mountains.  

M: We both have a 15-day holiday. We can have a good time in half a month.  

W: Yes. We can drive there. I hear there is a large area for cars there.  

M: Good idea! Let’s go this afternoon.  

听一段独白，请根据内容从 A、B、C 三个选项中选择正确的选项，完成信息记录表。  

My best friend David is a big fan of Team Rocket. He started to like the team when he was twelve 

years old. On his twelfth birthday, he watched a basketball match on TV. Team Rocket played 

against another team and finally won. Then he began to love basketball and the team. Now he 

watches a basketball match every Saturday morning, because he doesn’t have to do homework on 

Saturdays. He is always in a red basketball T-shirt too. He thinks this kind of colour can bring him 

good luck. This weekend is special for him. He will go to the USA to watch a live match. This is 

his first time to go to a country in North America. After the match, he will meet some of the 

players. He is looking forward to that.  
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参考答案及评分建议 

 



一、听力 

 1-5 CBBCA     6-10 BACBA    11-15 BACAC 

二、完形填空 

 16-20 BCCBA     21-25 CAACC     26-30 BDDAB  

三、阅读理解 

 31-35DDACA    36-40 CDBAD    41-45 ABCDA  

四、任务型阅读   

 46. two/2      47. parents      48. 27
th
       49. swim        50. Daming 

五、词汇运用  

 51. pronounce    52. carefully      53. west     54. wider      55.  warm up  

  56、shy     57、mistake    58、chances    59、pity     60、careless    

  61、university    62、improving    63、relaxing    64、usual     65、beat    

六、语法填空 

 66. becomes/ is becoming  67. really  68. with,   69. Their,   70. more expensive   

 71. than    72. to care,   73. will be   74. the     75. others   

七、书面表达 

（意思符合、语法正确即可） 

 76. In our city, summer is longer than winter. 

 77. Girls usually run more slowly than boys.  

 78. Let’s (try to) speak English as much as possible. 

 79. 主要考查学生是否能够运用 Module 1 中学过的提建议的相关句型。 

 

双向细目表 

题号 知识点 对应教材章节 难易度 

1 听力-短对话 话题零散分布于 M1-M3 及以前所学内容 基础 

2 听力-长对话 话题对应 M1 及以前所学相关内容 基础 

3 听力-独白 话题对应 M3 相关内容 基础 

4 完形填空 话题对应 M3 相关内容 困难（部分中档） 

5 阅读理解 A 篇 话题对应 M3 相关内容 基础 

6 阅读理解 B 篇 话题对应 M1 相关内容 中档（个别基础） 

7 阅读理解 C 篇 综合 中档 

8 阅读理解 D 篇 综合 中档（个别困难） 

9 任务型阅读 综合 基础 

10 词汇运用 A 所考词汇全部部分来自于 M1-M3 困难 

11 词汇运用 B 所考词汇全部部分来自于 M1-M3 困难 

12 语法填空 部分考点分布于 M1-M3 中档 

13 书面表达-句子翻译 考点全部为 M1-M3 目标句型 困难 

14 书面表达-短文写作 话题对应 M1 相关内容 困难 

 

 


